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Jednání Výkonného výboru ČBaS v roce 2022:

 9 jednání ( z toho 7 nově zvoleného VV od 12.2.2022)

 190 usnesení !

 Jasně stanovený postup při projednávání a schvalování jednotlivých záležitostí.

 Předseda ČBaS se zúčastnil konferencí BWF, BE, ČOV, ČPV a ČUS.

 Kladné hodnocení práce ČBaS ze strany BWF a BE !!!

 Pravidelná setkání se zástupci NSA, ČOV, ČUS a RC OLYMP Praha.
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Ohlédnutí za sezónou 2022/2023:
 Zajištění  sportovních akcí s účastí českých reprezentantů v roce 2022 celkem 8 akcí !!!  /ME 

Španělsko, MEJ Srbsko, MS Japonsko, MS Parabadminton Japonsko, MEV Slovinsko, MEJ U15 
Španělsko, MSJ Španělsko, kvalifikace ME družstev Skotsko/.

 Rozjezd NC v hale v Krašovská v Plzni.

 Rozjezd komise KRB ( seniorské turnaje, parabadminton, atd.  ).

 Kladné hospodaření ČBaS poprvé od roku 2018.

 Marketingová propagace našich top soutěží.

 Ustanovení Hráčské rady ČBaS
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Sportovní akce na území ČR v sezóně 2022/23:
 Czech Open

 Czech Junior International

 Oliver Czech  U17 International

 Czech Para Badminton Emil Open

 Yonex Prague Youth International

 Czech AirBadminton Open  ?? /2024/

 Poděkování všem pořadatelům !
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Strategický plán rozvoje ČBaS

v letech 2024-2028.
 Návaznost na současný plán.

 Popsání současného stavu jednotlivých komisí.

 Reálné cíle stanovené do roku 2028.

 Odsouhlasení a představení do 31.12.2023.
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Projekty a akce 2023:

 Projekt ekologické udržitelnosti

 Projekt náborových akcí

 Oslava 65 let badmintonu v ČR
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Poděkování:

VV ČBaS jako jeden z prvních svazů v ůnoru 2022 zareagoval na situaci na Ukrajině, která trvá již více než rok. Moc 
rád bych tímto poděkoval všem klubům, které přijaly ukrajinské hráče a poskytují jim azyl. Ze strany UBF nám bylo 
poděkováno za tuto pomoc během MMJČR v Orlové.

Vážené delegátky, vážení delegáti, vážení hosté.
Závěrem mi dovolte poděkovat všem členům VV, členům komisí a pracovnicím sekretariátu za jejich dosavadní 
odvedenou práci, které si osobně moc vážím.
Stejně tak bych rád poděkoval ostatním členům našeho spolku, trenérům, hráčům a funkcionářům za jejich práci v 
klubech a oblastních badmintonových svazech. 

SPOLEČNĚ  můžeme dojít dále a silnější. 
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DĚKUJI ZA 
POZORNOST

Prezentaci připravil: 
Petr MARTINEC


